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واکنش ها به درگذشت روزنامه نگاری که گفته می شود، 
پس از افزایش چندبرابری اجاره مسکن اش سکته کرد

فصل شکار مستأجر
کاربــری در توییتــر نیز وضعیــت را به گونه ای 
دردناک توصیف کرد و فصل جابه جایی مستأجران 
را به »فصل شــکار« تشبیه کرد و نوشت: »وقتی 
فصل تمدیدِ اجاره می شــه، طفلکی مســتأجران 
حس میکنــن یه شــکارِ بی پناهــن، در »فصلِ 
شکار«. هی دورتر میرن و با کوچیک تر و  داغون تر 
میسازن! تا می رســن به ته خط! خدا برا تک تک 

شون بسازه! سخته اجاره نشینی!«
این اگرچه واکنش های بعضاً عاطفی و اجتماعی 
برخی از کاربــران فضای مجازی اســت، اما روز 
گذشته معاونت مســکن و ساختمان وزارت راه و 
شهرسازی، در گزارشــی با ارائه آماری از متوسط 
قیمــت خرید یــک مترمربع واحد مســکونی در 
شــهر تهران برگرفته از ســازمان ثبت معاملات و 
مستغلات کشور، متوسط اجاره بهای یک مترمربع 
واحد مســکونی در شــهر تهران برگرفته از بانک 
مرکزی جمهوری اســلامی ایران، شاخص کرایه 
مســکن اجاره ای کلیه مناطق شهری برگرفته از 
ســامانه ثبت معاملات املاک و مستغلات کشور 
و تعداد معاملات واحدهای مســکونی در شــهر 
تهران برگرفته از ســامانه ثبــت معاملات املاک 
و مســتغلات کشور، شــاخص دسترسی خانوارها 
را به مسکن با نســبت قیمت به درآمد در فاصله 
ســال های ۱۳۹۵ تا سال ۱۴۰۰ را این گونه اعلام 
کرد: » شــاخص دسترسی مســکن در تهران، بر 
اساس نسبت »قیمت مسکن به درآمد خانوار« در 
ســال ۱۳۹۵ معادل ۱۳.۸ســال بوده که در سال 
۱۳۹۹ به ۳۲.۲ســال افزایش پیداکرده اســت« 
موضوعــی که با توجه به تغییرات همین چند ماه 
از ســال ۱۴۰۱به نظر می رسد اکنون این شاخص 

به ۵۰سال هم رسیده باشد.

ادامه از صفحه اول

دولت ضعیف شده احمدی نژاد!
جالب آنکه همین تعداد هم به شدت ناهماهنگ 
عمــل می کننــد. در دولت احمدی نــژاد در کنار 
ضعف هایــی که محــرز بــود، اولا مدیریت واحد 
رئیس جمهــور و ثانیاً میوه های رســیده از زمان 
اصلاحات باعث شده بود شرایط تا حدود بسیاری 
بهتر از وضعیت فعلی باشــد. هرچنــد در نهایت 
فاجعه اقتصادی در دولت احمدی نژاد به واســطه 
تحریم های کمرشــکن و ایضاً خطاهای اقتصادی 
رخ داد و تورم ۵۰درصدی تجربه شــد.در مسائل 
فرهنگــی و اجتماعــی نیز »کپی برابــر با اصل« 
اســت و هیچ تفاوتی بین احمدی نژاد و رئیســی 
وجــود نــدارد. نگاه های تنگ نظرانه و قشــری بر 
تمام تصمیم گیری های فرهنگی و اجتماعی سایه 
انداخته اســت.نگارنده تصــور می کند حداقل در 
همین چهار سال کارنامه دولت سیزدهم به شکلی 
خواهــد بود که ناظران به این نتیجه برســند این 
دولت از نظر رویکردی شــبیه دولت احمدی نژاد 
اســت ولی از نظر خروجی حتی بدتر از آن دولت 
است. نشــانه های این موضوع در حال خودنمایی 
است. ما با تکرار »دولت ضعیف شده احمدی نژاد« 
مواجه هستیم.در چنین شرایطی به نظر می رسد 
با توجه به همراهی مجلس با دولت؛ رئیس جمهور 
باید به فکر تحول در همکاران و تصمیماتش باشد.

امیدهایی که به ایشان متوسل شده نباید ناامید 
شــود که در نهایت این دودی است که به چشم 
نظام می رود. امید اســت با درک صحیح از وضع 
موجود در خصوص مســائل مهمی چون اقتصاد، 
سیاست خارجی، تعامل با دیگر کشورها، فرهنگ 
و همچنین انتصابات تحولی شگرف رخ دهد قبل 
از آنکه دیر شــود. هنوز هم فرصت باقی اســت و 
می شــود به آینده امید داشــت به نظر جدای از 
فضاسازی سیاسی و جانب داری از جناح ها باید به 
اعتلا و موفقیت دولت کمک کرد چون امروز بحث 
چپ و راســت نیســت و موضوع مهم حفظ نظام 
و امید مردم و حل معضلات ریزودرشــت جامعه 

است.

ادامه یادداشت از صفحه اول

تأمین و حمل پایدار مواد اولیه؛ زمینه ساز 
رکوردشکنی های تولید در فولاد مبارکه

اصفهان – مرادیان: مدیر حمل ونقل و پشتیبانی فولاد 
مبارکه، تأمین و حمل پایدار مواد اولیه را یکی از عوامل 
مهم و زمینه ساز رکوردشــکنی های ماهیانه تولید در 
این شرکت عنوان کرد و گفت: در اردیبهشت ماه سال 
۱۴۰۱ به رکوردهای تولید ماهیانه تداوم بخشــد و در 
نواحی مختلف تولیدی، رکوردهای جدیدی از خود به 
جا بگذارد. بدیهی است کسب رکوردهای تولید در فولاد 
مبارکه نیازمند پشتیبانی های فنی است تا نواحی تولید 
بتوانند جهش تولید در کشــور را رقم بزنند و یکی از 
مهم ترین عوامل زمینه ســاز برای کسب این رکوردها، 
واحد حمل ونقل جاده ای   است.رســول شــفیع زاده 
مدیر حمل ونقل و پشــتیبانی شرکت فولاد مبارکه در 
گفت وگو با خبرنگار فولاد اظهار کرد: واحد حمل ونقل 
و پشتیبانی سه حوزه کلیدی تأمین به موقع مواد اولیه، 
حمل سرباره های فولادسازی و پشتیبانی خطوط تولید 
با تأمین مکانیسم های حمل ونقل آن واحدها را به عهده 
دارد.وی افزود: پشــتیبانی هایی کــه واحد حمل ونقل 
جاده ای  برای تحقق رکوردهای فروردین و اردیبهشت 
در فــولاد مبارکه انجــام داده، زمینه ســاز رکوردهای 
متعــدد و گوناگون بوده اســت. در حــوزه حمل مواد 
اولیه، رکورد حمل بیش از یک میلیون و ۳۵۰ هزار تن 
سنگ آهن، کنسانتره، گندله، آهن اسفنجی و بریکت در 
اردیبهشت ماه ثبت گردید.مدیر حمل ونقل و پشتیبانی 
شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: علاوه بر این موفق 
شدیم رکورد جدیدی در حمل آهن اسفنجی به میزان 
بیش از ۲۴۸ هزار تن به ثبت برسانیم که این میزان مواد 
اولیه به مقصد فولاد مبارکه و مجتمع فولاد سبا حمل 
شده است.وی اذعان داشت: در حوزه های حمل سرباره 
فولادسازی با توجه به افزایش تولید در این ناحیه، رکورد 
حمل ۴ هزار و ۳۱۲ پاتیل سرباره و ۰.۰۴ دقیقه توقف 
برای هر ذوب به ثبت رســید. علاوه بــر این، در حوزه 
تعمیرات و پشــتیبانی خطوط تولید و حمل مواد، از 
بهمن ماه سال گذشته خدمات واحد حمل ونقل جاده ای  

حدود ۲۰ درصد افزایش پیدا کرده است.

به صورت علی الحساب و تهاتر با املاک؛
 تعیین تکلیف بدهی های سنواتی

 شهرداری شیراز
شهردار شــیراز از تعیین تکلیف بدهی های سنواتی 
شهرداری بصورت علی الحســاب و تهاتر با املاک تا 
ســقف ۸۵ درصد خبر داد.سید احسان اصنافی اعلام 
کرد: بدهی های سنواتی شهرداری بصورت علی الحساب 
و تهاتر با املاک تا ســقف ۸۵ درصد  تعیین تکلیف 
شد.وی به اخذ مجوز حد اعتباری تسهیلات به میزان ۳ 
هزار میلیارد تومان اشاره و افزود: ۸۰۰ تنُ آرماتور طی 
دو روز جهت پروژه ها تامین شده است.شهردار شیراز 
تصریح کرد: اوراق مشــارکت ۱۰۰۰ میلیارد تومان و 
اخد وجه از تامین ســرمایه نهایی شده است.اصنافی 
همچنین به تملک و تسویه واحدهای در مسیر بلوار 
شهید استواری اشــاره و بیان کرد: سرمایه شهرداری 
شیراز در بانک شــهر افزایش داشته است.وی گفت: 
مجوز ۲۲۰۰ میلیارد تومان اوراق سال ۱۴۰۱ از شورای 

اسلامی شهر نیزگرفته شد.

خبر

اعضای شــورای شــهر اصفهــان در چهل 
و پنجمین جلســه علنی این شــورا، آب را 
محــور اصلــی مطالبات مــردم اصفهان از 
رئیس جمهور در سفر پیش رو به این استان 
عنوان کــرده و بر مدیریت آب بر اســاس 

عدالت و حق قانونی تأکید کردند.
علــی صالحــی در نطق میان دســتور این 
جلسه با اشــاره اظهارات رئیس جمهور در 
پاســخ به اظهارات غیر کارشناســی و غیر 
سازنده در ســفر اخیر استانی شان مبنی بر 
»توزیع آب بر اســاس طرح جامع با عدالت 
و عقلانیت« گفت: آقای رئیســی شما مرد 
عدالت هســتید و عقلانیــت و جامع نگری 
جزئی از منش شــما بوده و اســت؛ مردم 
اســتان اصفهان و یک ایران منتظرند تا به 
دور از شــعار و فرصت ســوزی شاهد این 
عدالت و عقلانیت در مدیریت منابع آب در 

کشور و فلات مرکزی باشیم.
وی تصریــح کــرد: خواســته ۵ میلیــون 
اصفهانی دقیقاً محور اصلی این گفتمان آبی 
دولت اســت و منتظرند تا در سفر پیش رو 
بیشتر از حرف، شاهد عمل باشند.وی تأکید 
کرد: شــما نه برای تفــرج و نگاه لوکس به 
زاینــده رود، بلکه برای نجــات این هویت و 
تمدن عظیم و اعتبار بین المللی ایران تلاش 
کنید. مردم اصفهان هم همچون گذشــته 
که پیشتاز در بزنگاه ها و نقاط عطف انقلاب 
بوده اند، موتور توســعه و پیشــرفت کشور 
را ســریع تر از گذشــته به جریان خواهند 

انداخت و حلال مسائل خود خواهند بود.
 سخنان نماینده بروجن غیر مستند و 

غیرعادلانه بود
محمدرضا فلاح نیز در نطق میان  دســتور 
خود با اشــاره به ســخنان نماینده بروجن 
در مجلس در حضــور رئیس جمهور، اظهار 
کرد: ســخنانی کــه نماینــده بروجن در 
حضور رئیس جمهور عنوان کرد، ســخیف، 
غیرکاشناســانه، غیر مســتند و غیرعادلانه 
بود. امیدواریــم تصمیمــات دولت که در 
آینــده نزدیک در اســتان اصفهــان اخذ 
می شود به گونه ای باشــد که همه استان ها 

از آن بهره مند شوند.
وی ادامــه داد: خدمــت نماینــده بروجن 
عــرض می کنم آن زمان کــه دوران جنگ 
و بحران بود مردم اصفهان ســخاوتمندانه 
و ایثارگرانــه مردم جنگ زده خوزســتان و 
اســتان های مرزی و مهاجــران به اصفهان 
را پذیرا شــدند و آن ها را ســر سفره خود 
نشــاندند. هم اکنون بیش از ۵۰۰ هزار نفر 
مهاجر خوزستانی و چهارمحال و بختیاری 
در اصفهــان حضور دارنــد و در کنار مردم 
این شــهر زندگی می کننــد و مهربانانه در 

کنار هم ســکونت دارند.عضو شورای شهر 
اصفهان اظهار کرد: متأســفانه صحبت های 
ســخیف و تفرقه افکنانه این نماینده باعث 
شده تا با صحبت های دشمنان هم نوا شوند، 
درحالی کــه رهبر معظم انقــلاب فرمودند 
ســعی کنید در صحبت ها با دشمن مخرج 

مشترک نداشته باشید.
وی تصریح کرد: از همه مسئولان استان های 
خوزستان، چهارمحال و بختیاری، اصفهان 
و یــزد می خواهیم که بــا صحبت های در 
جهت اتحــاد و همدلی مردم گام برداریم و 
تلاش کنیم انگیزه و نشــاط و شادی میان 

مردم ما ایجاد نشود نه ناامیدی.
فلاح بــا تأکید بر اینکــه آب متعلق به کل 
کشــور و زاینــده رود حــق مــردم به ویژه 
کشاورزان است، اظهار امیدواری کرد دولت 
با حضور در اصفهــان تصمیمی اتخاذ کند 
که هم استان های خوزســتان، چهارمحال 
و بختیــاری و یزد و اصفهــان از این نعمت 

خدادادی بهره مند شوند.
 بار مهاجران به دوش اصفهان

نایب رئیس شــورای شــهر اصفهــان نیز 
در نطــق میان  دســتور این جلســه اظهار 
امیــدواری کرد که ســفر رئیس جمهور به 
اصفهان موجب حل مشکلات و سبب برکت 
برای مردم اصفهان باشــد.ابوالفضل قربانی 
از اســتاندار اصفهان خواســت زمانی برای 
طرح و حل مشــکلات مدیریت شهری در 
نظر گرفته شــود تا به طور مستقیم برخی 
موارد که مشــکلات مربوط به گونه ای دیگر 

هم هست با رئیس جمهور مطرح شود.
وی بیان کرد: رئیس جمهور به این موضوع 
توجه کند که بار مهاجران به دوش اصفهان 

افتاده و دولت بایــد حمایت کند. جمعیت 
این مهاجران قابل توجه اســت و این افراد 
به خاطر مشــکلات نقاط دیگر کشــور به 
ایــن منطقــه آمده انــد. وی همچنین از 
رئیس جمهور خواست مانند دولت های قبلی 
تلاش برای محدود کردن اختیارات شــورا 
نداشته باشــد و افزود: امروز مزاحمت هایی 
که دستگاه های دیگر برای مدیریت شهری 
ایجاد می کننــد رنج آور اســت. نمی دانیم 
در خصوص ایراداتی که ســازمان بازرسی 
می گیرد چه باید بکنیــم. به عنوان مثال در 
بحث پروانه واحدهای تجــاری هر اقدامی 

انجام دهیم تخلف محسوب می شود.
 مدیریت آب بر اساس عدالت و حق 

قانونی
عباس حاج رسولی ها نیز در تذکری با تأکید 
بــر اینکه با بیان اینکه انتظار مردم اصفهان 
از رئیس جمهور حل مشکل آب است، اظهار 
کرد: از رئیس جمهــور می خواهیم که برای 
مدیریت آب اصفهان، کار کارشناســی و بر 

اساس عدالت و حق قانونی انجام دهد.
وی افزود: رئیس جمهور اگر میراث فرهنگی 
را در اختیــار مدیریــت شــهری قرار دهد 
اصفهــان می تواند به خوبــی آن  را مدیریت 
کنــد.وی گفت: پیشــنهاد می کنیم اختیار 
ویژه ای از ســوی رئیس جمهور به مدیریت 
شهری اصفهان برای حفظ میراث فرهنگی 
واگذار شــود و معتقدیم ثمــره آن را دو تا 

سال آینده خواهند دید.
رســول میرباقری نیز در تذکر خود، گفت: 
اگــر مســئله آب اصفهان حل نشــود هر 
کاری هــم صورت گیرد گویــا هیچ کاری 
انجام نشــده اســت. بنابراین رئیس جمهور 

باید اهتمام ویژه ای به موضوع آب اصفهان 
داشته باشد.

با سال ها  نیروهای شهرداری  اخراج   
سابقه کار

احمــد شــریعتی نیز در تذکــری به مدیر 
نیروی انسانی شهرداری گفت: بعضاً برخی 
افراد را اخراج می کنند و می گویند شورای 
شهر دستور داده اســت. بعضاً برخوردهای 
سیاسی مطرح می شود، درحالی که در وصف 
ما اصولگرایان این برخوردها نمی گنجد. در 
هر دوره ای نیروهایی وارد شــده اند، اما چه 
حکمی برای اخراج افراد با ســال ها سابقه 

کار وجود دارد؟
عضو شــورای شــهر با بیان اینکــه نیروها 
تشــکیل زندگی داده اند و بــرای کار خود 
برنامه ریزی کرده انــد، گفت: اگر نیرو مورد 
نیاز است او را نگه داریم و اگر نیست با آن ها 
سیاســی برخورد نکنیم. ما در حال مارک 
خوردن هســتیم و می گویند شورا در حال 
انجام این کار است، درحالی که باید جلوی 
این کار گرفته شود.به گزارش ایسنا، مجید 
نادرالاصلی نیز به یکی از مدیران رســانه ای 
شــهرداری تذکری داد و گفــت: مطلبی را 
برای یکی از رســانه های شهرداری ارسال 
کــردم که تذکرات و انتقادی از عملکرد آن 
رسانه، اما مدیر این رسانه با عبارات سخیف 
به بنده پاســخ داد.این عضو شــورای شهر 
اصفهان گفت: شهردار اصفهان صریحاً گفته 
اســت که نقد بی رحمانه داشته باشید. من 
در اینجــا یکی دو مورد را ذکــر کردم، اما 
موارد زیادی از مدیرانی هســتند که اخیراً 
منصوب شده اند و چنین برخوردهایی را با 

مردم داشته اند.

مطالبه شورای شهر اصفهان از دولت؛ 

آب؛خواسته۵میلیوناصفهانیازرئیسجمهور

 مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای فارس 
تاکید کرد که شهرســتان های شرق فارس 
به واسطه شرایط جغرافیایی و آب و هوایی 
و اســتقرار صنایــع، از مناطــق کلیدی و 
اولویت دار اســتان در تامین و انتقال انرژی 

برق است. 
یدالله حقیقی در دیدار با فرهاد طهماسبی 
نماینــده نی ریز، اســتهبان و بختگان در 
مجلس شورای اسلامی بر لزوم بهره گیری 
از همه ظرفیت های قانونی برای اتصال به 
شــبکه متقاضیان برق صنعتی تاکید و با 
اشاره به وجود کارخانه ها و صنایع مختلف 
مســتقر در شرق فارس، گفت: شرکت برق 
منطقه ای فارس در هماهنگی با مشترکان 
صنعتی، ســعی در مدیریت پیک بار شبکه 

در ایام پیش رو دارد.
مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای فارس 
موضوع افت ولتاژ برق در شهرســتان های 
شــرقی فارس را هم یادآور شــد و دستور 
داد تا کارشناسان و متخصصان شرکت این 

موضوع را پایش و بررسی کنند.
حقیقــی همچنین بــا بیان اینکه بســتر 
ســرمایه گذاری برای توســعه صنعتی در 
شهرستان های شــرق فارس فراهم است، 
گفت: در کمترین زمان ممکن درخواست 
های سرمایه گذاری و تامین برق رسیدگی 
شــده و شــرایط متقاضیان در نظر گرفته 

خواهد شد.
این مقام مسئول از صنایعی که درخواست 
اتصال به شــبکه برق در حیطه اختیارات 
شــرکت بــرق منطقه ای فــارس را دارند، 
خواست که نسبت به ارسال درخواستشان 

اقدام کنند.
حقیقی با اشــاره به استقرار صنایع سیمان 
در شــرق فارس و با یادآوری اینکه مصرف 
ســیمان با توجه به شــرایط شتاب توسعه 
در جامعه امری مهم اســت، گفت: ســرانه 
مصرف ســیمان، با تداوم توسعه ساختمان 

در کشــور نیز افزایش می یابــد از این رو 
تامین برق کارخانجات ســیمان در استان 

فارس یک اولویت است.
او با تاکید بر اینکه امســال حداکثر اهتمام 
و تلاش ها معطوف به برقرسانی مطمئن و 
اجتناب از خاموشی در فارس است، افزود: 
هماهنگی هــا برای مدیریــت بار در بخش 
صنعت، با همکاری وزارت صمت و رعایت 
برنامه های مدیریت بــازار، از مدت ها قبل 

آغاز شده است.
حقیقی خاطرنشــان کرد: بر اساس مصوبه 
هیئت وزیران، پــس از اتمام دوره اوج بار، 
هیچ محدودیتــی در مصرف صنایع وجود 
نخواهد داشــت و تأمین بــرق آنها به طور 
کامل در دســتور کار این شــرکت بوده و 
پاداش نیز به صنایــع همکار تعلق خواهد 

گرفت.
مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای فارس 
همچنین با اشاره به مصرف برق کشاورزی 
در شهرســتان های شــرقی این اســتان، 
گفت: با برنامه های تعریف شده، کشاورزان 
می توانند در صــورت همکاری با مجموعه 
برق، از تعرفه رایگان اعلامی بهره مند شوند.

فرهاد طهماسبی نماینده نی ریز ، استهبان 
و بختگان در مجلس شورای اسلامی نیز در 
این نشســت بر لزوم هم افزایی و تعامل با 
صنایع و بخش کشاورزی برای تامین برق 

پایدار در تابستان پیش رو تاکید کرد.

 مدیر عامل شرکت برق منطقه ای فارس:

 شرق فارس جزو مناطق کلیدی 
در تامین برق است

ادامه یادداشت از صفحه اول

 سؤال با دستور و بخشنامه 
از بین نخواهد رفت

درحالی کــه برخــی از اقتصاددانــان مســتقل 
معتقدند که دولت سیزدهم نتوانسته است جریان 
هدفمندی را به خوبی ادامه دهد و موجبات فشــار 
و نارضایتی در میان مردم را فراهم کرده اســت، 
حال آنکــه مهم ترین وعــده رئیس جمهور به خط 
کردن اقتصاددانان بــود برای ایجاد رفاه و کاهش 

فشار بر معیشت مردم.
اگرچه هرروزه ســؤالات بســیاری از سوی مردم 
پیرامــون قیمت لبنیات و نان و گوشــت در فضای 
مجازی و حقیقی مطرح می شود، اما مهم ترین سؤال 
هنوز پابرجاســت که رئیس جمهور محترم هنوز هم 
اعتقاد دارنــد که تحریم ها هیچ تأثیری در اقتصاد و 
معیشت مردم نگذاشته اســت؟ هنوز هم باور دارند 

که راه حل مشکلات عبور از تحریم ها نیست؟
در ظاهر این موضوعات که در افکار عمومی وجود 
دارد، سؤالات جدیدی نیست و هر روزه در فضای 
مجازی، اتوبوس، تاکسی و مترو و مجامع مختلف 
نیز مطرح می شــود، اما تا زمانی که با پاسخ هایی 
قانع کننده روبه رو نشــوند همچنان در قالب سؤال 
در ذهن مردم وجود دارند و با بخشنامه و دستور 

و سخنرانی از اذهان پاک نخواهند شد.


